

宠物用品 法国风情乐伦娜茉莉花水宠物美容护理SPA

产品名称	宠物用品 法国风情乐伦娜茉莉花水宠物美容护理SPA
公司名称	上海祁庄日用品有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市奉贤区南桥镇沪杭公路899号6幢360室
联系电话	18930034417 18917378458

产品详情

法国风情 lelunna 乐伦娜 茉莉花水（120ml）（建议赛前使用）不是香水（香水含乙醇）

jasmine hydrosol

高纯度的天然茉莉花水精华融合多种鲜花精华，能在毛发表面形成保护膜，除臭、滋润毛发、护色、驱骚、保湿、安抚宠物精神、重建毛发光泽三效合一，同时茉莉花水特殊的高雅清香有助爱宠呼吸系统健康、放松僵硬的四肢，赛前使用有助提高爱宠兴奋度，有利于爱宠在赛场上表现更出色。

high-purity natural jasmine essence water, integration of a variety of flower essence, can form a protective film on the surface of hair, deodorant, moisturizing hair, shiny hair reconstruction of three-way-one at the same time elegant fragrance of jasmine water, a special love of pets help to respiratory health, relax stiff limbs, the use of pre loved pet can help improve the degree of excitement is conducive to loving pet in the game the best performance.

使用方法：距离宠物12-20厘米高处，轻轻喷洒，让花水均匀落在宠物毛发上即可。

usage:height of 12-20 cm from the pet, gently spraying water evenly so that flowers can fall on pet hair.

[注意事项]

避免置于阳光直射或温度过高、过低的环境。

[notes]

to avoid placed in direct sunlight or temperature is too high, too low environment.

储藏方法及有效期：室内常温保存，见瓶底限用日期。

storage method and validity: indoor temperature preservation, see the bottle bottom line with the date.

条形码6945 9431 3206产品编号：qz/l-0106